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BRMG-KPGiM-III.0012.1.2013 

 
Protokół Nr 43-1/2013 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dnia 29 stycznia 2013 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, 
w sali nr 003 – Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 43 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Komisja przystąpiła do zatwierdzenia porządku obrad. 

 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Proponuje wprowadzić w punkcie 1 ze względu na szacunek i wiek osoby, której 
sprawa ma tutaj zaistnieć dzisiaj, sprawę sprzedaŜy mieszkania na rzecz pani 
Eugenii Garnowskiej. Zaprosiłem tutaj przedstawicieli Pana Prezydenta Lisickiego, 
Wydział Skarbu, Ŝeby Państwo nie myśleli, chociaŜ w takim towarzystwie juŜ Ŝeśmy 
raz analizowali tę sprawę. Podjęliśmy stosowane kroki. Wystąpiliśmy do Pana 
Prezydenta z wnioskiem i uzyskaliśmy odpowiedź. W naszym przekonaniu, tutaj 
radnych w tej chwili decydentem w tej sprawie jest Pan Prezydent, a nasza 
Komisja zrobiła, co mogła. Sprawę tę chciałbym wprowadzić w punkcie nr 1. 
RównieŜ chciałbym wprowadzić do porządku projekt uchwały RMG w sprawie 
zatwierdzenia taryfy obowiązującej na terenie dzielnicy przemysłowej Kokoszki 
oraz osiedla mieszkaniowego przy ul. Fundamentowej w Gdańsku – Kokoszkach 
wraz z terenami przyległymi dla odbiorców usług w zakresie zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków świadczonych przez 
Przedsiębiorstwo Usług Energetycznych i Komunalnych „UNIKOM” Spółka z o.o. w 
Gdańsku - druk 787. Projekt ten będzie rozpatrywany w punkcie 6.1. 

 
PoniewaŜ nie było więcej uwag do porządku poddał pod głosowanie przyjęcie 
następującego porządku obrad: 
 

1. Sprawa sprzedaŜy lokalu mieszkalnego na rzecz Pani Eugenii 
Garnowskiej. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie zatwierdzenia projektu „Z 
angielskim i ICT na Ty” – druk nr 774. 

Przedstawia: przedstawiciel Powiatowego Urzędu Pracy 
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia do realizacji 
rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 
uŜytecznych na 2013 rok w mieście Gdańsku – druk nr 775. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie określenia warunków 
udzielania bonifikat oraz wysokości stawek procentowych bonifikaty od 
opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości – druk nr 777. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie ustalenia jednostkowej 
stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych Samorządowy Zakład BudŜetowy  
w Gdańsku na 2013 rok – druk nr 773. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie przejęcia przez Miasto 
Gdańsk od Miasta Sopot zadania bezpłatnego transportu i opieki w czasie 
przewozu dzieci zamieszkujących w Mieście Sopot  
do Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 6 w Gdyni – druk nr 784. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

6.1. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie zatwierdzenia taryfy 
obowiązującej na terenie dzielnicy przemysłowej Kokoszki oraz 
osiedla mieszkaniowego przy ul. Fundamentowej w Gdańsku – 
Kokoszkach wraz z terenami przyległymi dla odbiorców usług w 
zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków świadczonych przez Przedsiębiorstwo Usług 
Energetycznych i Komunalnych „UNIKOM” Spółka z o.o. w Gdańsku - 
druk 787. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

7. Rozpatrzenie wniosków Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie: 
 

1) Dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Wita 
Stwosza 73 w Gdańsku – na rzecz Gdańskiego klubu Płetwonurków 
„Neptun” na okres kolejnych dwóch lat. Sprawa 
WGK.II.7152.1.140.2012.JM.3832. 

 
2) Przepisania uprawnień do lokalu uŜytkowego - garaŜu komunalnego nr 

66, połoŜonego w Gdańsku przy ul. Wyzwolenia 50 I/50 II w Gdańsku – 
na rzecz Pani Anny Rostkowskiej. Sprawa 
WGK.II.7152.1.5.2013.JW.5894. 

 
3) Zmiany po stronie najemcy w umowie najmu lokalu uŜytkowego, 

zlokalizowanego przy ul. Dmowskiego 15 w Gdańsku – na rzecz pani 
Anety Zielenkiewicz. Sprawa WGK.II.7152.1.7.2013.JM.17831. 

 
4) Zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu 

uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Stryjewskiego 23 w Gdańsku 
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polegającej na dopisaniu wspólnika – p. Marioli Jankowskiej. Sprawa 
WGK.II.7152.1.8.2013.MZ.19744. 

 
5) Wymiany najmowanego lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. 

Podwale Staromiejskie 62/68 BC na wolny prawnie i fizycznie lokal 
uŜytkowy, zlokalizowany przy ul. Nowe Ogrody 35 w Gdańsku - na 
rzecz p. Danuty Sobociak. Sprawa WGK.II.7152.3.9.2013.MZ.19751. 

 
6) Dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. 

Szerokiej 121/122 w Gdańsku – na rzecz Gdańskiego Teatru 
Szekspirowskiego na okres kolejnych 2 lat, tj. do dnia 28 lutego 2014 
r. Sprawa WGK.II.7152.1.10.2013.MZ.19757 

 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
8. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji za 2012 rok. 

Przedstawia: Radny Piotr Dzik - Przewodniczący Komisji 
 

9. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2013 rok. 
Przedstawia: Radny Piotr Dzik - Przewodniczący Komisji 
 

10. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Porządek został przyjęty jednogłośnie – 4 głosami za. 
 
 

Punkt – 1 
Sprawa sprzedaŜy lokalu mieszkalnego na rzecz Pani Eugenii Garnowskiej. 
 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

 
Punkt – 2 

Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie zatwierdzenia projektu  „Z 
angielskim i ICT na Ty” – druk nr 774.. Oryginał druku nr 774 stanowi załącznik do 
protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 stycznia 2013 roku. 
Sprawa: BRMG - S.0006.8.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Powiatowego Urzędu Pracy 
 
Pan Roland Budnik – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 774. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
przeszedł do głosowania. 
 

Ustalenia:   Opinia Komisji 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
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Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie zatwierdzenia projektu  „Z angielskim i ICT na 
Ty” – druk nr 774. 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 774. Opinia 
Nr 43-1/246/1/2013 

 

Punkt – 3 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia do realizacji rocznego 
planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie uŜytecznych na 2013 
rok w mieście Gdańsku – druk nr 775. Oryginał druku nr 775 stanowi załącznik do 
protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 stycznia 2013 roku. 
Sprawa: BRMG - S.0006.9.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Jarosław Formelę – Zastępca Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych 
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 775. 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
przeszedł do głosowania. 
 

Ustalenia:   Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia do realizacji rocznego planu potrzeb 
w zakresie wykonywania prac społecznie uŜytecznych na 2013 rok w mieście 
Gdańsku – druk nr 775. 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 775. Opinia 
Nr 43-1/247/2/2013 
 

Punkt – 4 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie określenia warunków udzielania 
bonifikat oraz wysokości stawek procentowych bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości – druk nr 777. Oryginał druku nr 777 stanowi załącznik do 
protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 stycznia 2013 roku. 
Sprawa: BRMG - S.0006.11.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 777. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
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Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję. 
 

DYSKUSJA: 
 
Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji  
Jaki skutek, jak wykreślamy opłatę na raty? Inaczej. JeŜeli prezydent będzie chciał 
podpisać taką umowę, to, co napisze w takiej umowie?   
 
Pan Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Teoretycznie, albo, jeśli ktoś będzie chciał na raty, albo jakaś spółka będzie 
chciała rozłoŜyć na raty, to wtedy albo się rozłoŜy na raty według stopy redyskonta 
NBP, a jeśli zawnioskuje np. inny sposób oprocentowania, to wtedy idziemy z 
projektem uchwały do państwa. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
To tylko spółek dotyczy? 
 
Pan Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Osób prawnych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
A fizycznych nie? 
 
Pan Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Fizycznych teŜ, ale poniewaŜ mamy przepisy, stopę redyskonta, więc tutaj jakby 
problemów nie ma, i tak mamy 95% bonifikaty, więc te 5% nie jest problemem. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Przepraszam bardzo. Podmioty gospodarcze w tej chwili mają 100% odpłatności i 
rozłoŜenie na raty jest bardzo wysoko oprocentowane… 
 
Pan Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
I to są firmy. Na przykład pan, jako prowadzący działalność i pan zgłasza, Ŝe chce 
nabyć na raty, to wtedy w decyzji jest rozłoŜenie na raty, oprocentowanie jest 
stopa NBP., JeŜeli miałaby być inna, to wtedy musimy iść z projektem uchwały na 
radę. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
JeŜeli będzie stopa NBP, to nie musi iść na radę miasta, a jeŜeli ktoś chce innej 
stopy oprocentowania, to wtedy uchwała rady? 
 
Pan Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Tak. MoŜe to jest i korzystne z punktu widzenia osób, które przekształcają. Z 
naszego punktu widzenia, nie wiem, kto będzie się decydował pójście na sesję, 
mało prawdopodobne, z uwagi chociaŜby na to, Ŝe wejdzie się w problem pomocy 
publicznej. Natomiast problem rat polega przede wszystkim na tym, Ŝe te raty nie 
są spłacane i potem uruchamianie egzekucji z nieruchomości, gdzie jest to jedyny 
majątek albo źródło pracy itd., to później Państwo macie u siebie problemy, z tym, 
Ŝe gmina traktuje bardzo fiskalnie problemy społeczne. Tak, Ŝe raty, jako raty przy 
nieruchomościach, oczywiście są dobrym rozwiązaniem, kiedy jest zdyscyplinowany 
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płatnik. Jeśli jest jakiś problem, to wtedy pierwszej rzeczy, której nie płaci, to w 
stosunku do gminy. Niestety taka jest rzeczywistość, którą obserwujemy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma więcej głosów. Zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia:   Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat oraz 
wysokości stawek procentowych bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia 
prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości – druk nr 
777. 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 777. Opinia 
Nr 43-1/248/3/2013 
 
 

Punkt – 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie ustalenia jednostkowej stawki 
kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości 
Komunalnych Samorządowy Zakład BudŜetowy w Gdańsku na 2013 rok – druk nr 
773. Oryginał druku nr 773 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 31 stycznia 2013 roku. 
Sprawa: BRMG - S.0006.7.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 773. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
przeszedł do głosowania. 
 

Ustalenia:   Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej 
dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych 
Samorządowy Zakład BudŜetowy w Gdańsku na 2013 rok – druk nr 773. 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 773. Opinia 
Nr 43-1/249/4/2013 
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Punkt – 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie przejęcia przez Miasto Gdańsk 
od Miasta Sopot zadania bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu 
dzieci zamieszkujących w Mieście Sopot do Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 
6 w Gdyni – druk nr 784. Oryginał druku nr 784 stanowi załącznik do protokołu z 
sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 stycznia 2013 roku. 
Sprawa: BRMG - S.0006.18.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 784 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
przeszedł do głosowania. 

 

Ustalenia:   Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie przejęcia przez Miasto Gdańsk od Miasta Sopot 
zadania bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu dzieci 
zamieszkujących w Mieście Sopot do Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 6 w 
Gdyni – druk nr 784. 
 

Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 784. Opinia Nr 
43-1/250/5/2013 

 
Punkt – 6.1. 

Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie zatwierdzenia taryfy 
obowiązującej na terenie dzielnicy przemysłowej Kokoszki oraz osiedla 
mieszkaniowego przy ul. Fundamentowej w Gdańsku – Kokoszkach wraz z 
terenami przyległymi dla odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków świadczonych przez 
Przedsiębiorstwo Usług Energetycznych i Komunalnych „UNIKOM” Spółka z o.o. 
w Gdańsku - druk 787. Oryginał druku nr 787 stanowi załącznik do protokołu z 
sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 stycznia 2013 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.21.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 787 powiedział 
m.in., Ŝe taryfa dotyczy okresu od 1 marca 2013 roku do 28 lutego 2014 roku. 
Taryfa przewiduje dwie grupy odbiorców, w podziale na usługi dostawy wody i 
odbioru ścieków. Pierwsza grupa to są mieszkańcy, druga grupa tj. działalność 
gospodarcza, czyli odbiorcy tzw. przemysłowi. Zgodnie z projektem przygotowano 
analizę kosztową, w tym analizę nakładów inwestycyjnych, jakie spółka zamierza 
przeznaczyć na świadczenie usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odbioru 
ścieków, nakładów remontowych w tym zakresie. W uzasadnieniu macie Państwo 
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wskazane, jaka była wielkość wskaźników makroekonomicznych, które spółka 
przewidziała we wzroście tych kosztów. Tutaj wspomnę jedynie, Ŝe zysk został 
zaplanowany na tej działalności na poziomie 2%, a więc stosunkowo niewysoki. 
Ostatecznie, zgodnie z projektem taryfy ceny za dostawę wody w gospodarstwach 
domowych, tj. 4, 05 zł., za m3. Dla odbiorców przemysłowych 5, 06 zł., za m3. 
odbiór ścieków, dla gospodarstw domowych 5, 76 zł., za m3, natomiast dla 
przemysłu 8, 45 zł. za m3. Na końcu uzasadnienia macie Państwo zapisane, jaki jest 
to poziom wzrostu, a ten wzrost średnio jest w granicach ułamków procentów. 
Generalnie ceny w „Unikomie” są jeszcze wyŜsze niŜ w Saur Neptun Gdańsk, jeśli 
chodzi o odbiorców przemysłowych.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję. 

 
DYSKUSJA: 
 
Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Kiedy planują zrównanie tych cen? 
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Myślę, Ŝe oni szybciej wyzbędą się świadczenia usług na rzecz Gdańskiej 
Infrastruktury Wodociągowo - Kanalizacyjnej niŜ dojdą do wyrównania cen. Nie 
ukrywam, Ŝe wciąŜ barierą jest to, Ŝe oni muszą, Ŝe tak powiem pobierać, czy 
zamawiać usługi w, SNG, jeśli chodzi o ścieki. SNG, co prawda stosuje wobec nich 
ceny hurtowe, a więc niŜsze niŜ dla mieszkańców  
 
Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Poprzednio tego nie stosowali. 
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Nie stosowali i to się udało „Unikomowi” wynegocjować, ale to jest jednak 
powaŜne obciąŜenie na części ich kosztów, jest to, ponad 60%, więc chyba tak 
szybko nie dojdą do zrównania.  
 
Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Gdy pan dyrektor analizował tę sytuację na Kokoszkach, to, czy Unikom stracił tego 
klienta, dojechał zera na rzecz SNG? 
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Powiem tak. Między „Unikomem” a SNG jest oczywiście spór kompetencyjny, co do 
obszaru świadczenia usług. O ile wiem, to chyba „Unikom” nie stracił tego 
kontrahenta, ale nie podoba się to SNG.  
 
Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Tam rurociąg SNG prowadziło specjalnie. 
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tak. Obszar został zainwestowany przez GIWK. W związku z tym SNG świadczy juŜ 
w tym obszarze usługi. 
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Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Tylko, dlatego zapytałem droga Komisjo, poniewaŜ zdaję sobie sprawę, Ŝe jeŜeli 
nie ma wzrostowej bazy klientów dla „Unikomu”, no to koszty jednostkowe 
rozkładają się na mniejsze zuŜycie wody i ta cena rośnie po prostu, poza kontrolą 
spółki praktycznie. 
 

Ustalenia:   Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie zatwierdzenia taryfy obowiązującej na terenie 
dzielnicy przemysłowej Kokoszki oraz osiedla mieszkaniowego przy ul. 
Fundamentowej w Gdańsku – Kokoszkach wraz z terenami przyległymi dla 
odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków świadczonych przez Przedsiębiorstwo Usług 
Energetycznych i Komunalnych „UNIKOM” Spółka z o.o. w Gdańsku - druk 787 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 787. Opinia 
Nr 43-1/251/6/2013 

 
Punkt – 7.1) 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia 
lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Wita Stwosza 73 w Gdańsku – na 
rzecz Gdańskiego Klubu Płetwonurków „Neptun” na okres kolejnych dwóch lat. 
Sprawa WGK.II.7152.11.140.2012.JM.3832.  

 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., Ŝe Gdański Klub Płetwonurków 
„Neptun korzysta z lokalu uŜytkowego o pow. 125 m2. Korzystał z uŜyczenia od 
grudnia 2009 roku i termin juŜ upłynął i wystąpili o uŜyczenie na kolejne 2 lata. Ta 
organizacja, która posiada status poŜytku publicznego aktywnie działa na rzecz 
młodzieŜy i dzieci, jak równieŜ osób niepełnosprawnych, korzysta z grantów. W 
związku z pozytywną opinią Wydziału Polityki Społecznej zwracam się w imieniu 
Pana Prezydenta o pozytywne zaopiniowanie wniosku o przedłuŜenie umowy 
uŜyczenia o kolejne dwa lata. Wniosek, znak WGK.II.7152.1.140.2012.JM.3832 z 
dnia 31.12.2012r. stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
przeszedł do głosowania. 
 

Ustalenia:   Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, 
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zlokalizowanego przy ul. Wita Stwosza 73 w Gdańsku – na rzecz Gdańskiego 
klubu Płetwonurków „Neptun”. 
 
Głosowanie: 
Komisja - 6 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Wita Stwosza 73 w Gdańsku – na rzecz Gdańskiego 
klubu Płetwonurków „Neptun” – na okres kolejnych dwóch lat. Opinia Nr 43-
1/252/7/2013 

 
Punkt – 7.2) 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przepisania 
uprawnień do lokalu uŜytkowego - garaŜu komunalnego nr 66, połoŜonego w 
Gdańsku przy ul. Wyzwolenia 50 I/50 II w Gdańsku – na rzecz Pani Anny 
Rostkowskiej. Sprawa WGK.II.7152.1.5.2013.JW.5894. 

 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., Ŝe najemcą lokalu pod 
wskazanym adresem była Pani Teresa śabska, która zmarła w 2011 roku. Była to 
osoba samotna i całość jej majątku odziedziczyła siostra Anna Rostkowska. GaraŜ 
ten został wybudowany ze środków własnych Pani Teresy śabskiej na podstawie 
wymaganego przepisami pozwolenia na budowę. Zgodnie z obowiązującą uchwałą 
RMG Pani Anna, jako spadkobierczyni tych nakładów nie naleŜy do kręgu, na rzecz, 
którego moŜna wprost przepisać uprawnienia do garaŜu. W związku z powyŜszym 
Pan Prezydent w trybie szczególnym zwraca się z prośbą o wyraŜenie pozytywnej 
opinii przez Komisję. Wniosek, znak WGK.II.7152.1.5.2013.JM.5894 z dnia 
07.01.2013r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
przeszedł do głosowania. 
 

Ustalenia:   Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
uŜytkowego - garaŜu komunalnego nr 66, połoŜonego przy ul. Wyzwolenia 50 
I/50 II w Gdańsku – na rzecz Pani Anny Rostkowskiej.  
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
uŜytkowego – garaŜu komunalnego nr 66, połoŜonego przy ul. Wyzwolenia 
50I/50II w Gdańsku – na rzecz Pani Anny Rostkowskiej. Opinia Nr 43-
1/253/8/2013 
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Punkt – 7.3) 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie Zmiany po stronie 
najemcy w umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. 
Dmowskiego 15 w Gdańsku – na rzecz pani Anety Zielenkiewicz. Sprawa 
WGK.II.7152.1.7.2013.JM.17831. 
 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., Ŝe tu jest dość specyficzna 
sytuacja. Najemcą lokalu przy ul. Dmowskiego 15 była Pani Jolanta Włodarczyk, 
która zmarła. Faktycznie tą działalność prowadziła razem z Panią Anetą 
Zielenkiewicz, która była zatrudniona, ale de facto była prawa ręką, więc w 
większości przypadków załatwiała sprawy formalne za najemcę. Inwestowała teŜ 
środki finansowe w ten lokal uŜytkowy. Czyli faktycznie od wielu, wielu lat, tak jak 
została zawarta umowa najmu zawarta prowadziły razem tę działalność, ale nie 
zawiązały formalnie spółki tylko tę działalność prowadziły razem. Potwierdza ten 
fakt równieŜ brat zmarłej, Ŝe w większości przypadków wręcz wyręczała najemcę 
ze spraw formalnych. W związku tym w trybie szczególnym, w związku z § 11 punkt 
2 uchwały, Pan Prezydent zwraca się do Komisji o pozytywna opinię w sprawie 
wyraŜenia zgody na przepisanie uprawnień na rzecz Pani Anety Zielenkiewicz. 
Czynsz na zasadzie, jaka obowiązywała dotychczas. Wniosek, znak 
WGK.II.7152.1.7.2013.JM.17831 z dnia 18.01.2013r. stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
przeszedł do głosowania. 
 

Ustalenia:   Opinia Komisji 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w umowie 
najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Dmowskiego 15 w Gdańsku 
– na rzecz pani Anety Zielenkiewicz.  
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w umowie 
najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Dmowskiego 15 w Gdańsku – 
na rzecz pani Anety Zielenkiewicz. Opinia Nr 43-1/254/9/2013 
 
 

Punkt – 7.4) 
 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie 
najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego 
przy ul. Stryjewskiego 23 w Gdańsku polegającej na dopisaniu wspólnika – p. 
Marioli Jankowskiej. Sprawa WGK.II.7152.1.8.2013.MZ.19744. 
 



 12

Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., Ŝe w przedmiotowym lokalu 
prowadzony jest zakład fryzjerski. Spółka jawna została zawarta 3 listopada 2008 
roku i praktycznie rzecz biorąc do upływu 5 lat, o których mowa w uchwale RMG, 
jako wspólniczce brakuje juŜ niewiele. Panie chciały wprowadzić zmiany, 
zwłaszcza, Ŝ1e jedna z Pań wybiera się na emeryturę i chciałaby w jakiś sposób te 
kwestie uregulować, nie pozostawiając wspólniczki, która de facto w większości 
inwestowała w przedmiotowy lokal.  
 
Stąd teŜ prośba Pana Prezydenta, znowu w trybie szczególnym o wyraŜenie 
pozytywnej opinii w sprawie zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie 
najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Stryjewskiego 23 w Gdańsku 
polegającej na dopisaniu wspólnika – p. Marioli Jankowskiej. Wniosek, znak 
WGK.II.7152.1.8.2013.MZ.19744 z dnia 21.01.2013r. stanowi załącznik nr 10 
do protokołu. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
przeszedł do głosowania. 
 

 
Ustalenia:   Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w 
obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. 
Stryjewskiego 23 w Gdańsku polegającej na dopisaniu wspólnika – p. Marioli 
Jankowskiej.  

 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w 
obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. 
Stryjewskiego 23 w Gdańsku polegającej na dopisaniu wspólnika – p. Marioli 
Jankowskiej. Opinia Nr 43-1/255/10/2013 

 
Punkt – 7.5) 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie Wymiany 
najmowanego lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Podwale 
Staromiejskie 62/68 BC na wolny prawnie i fizycznie lokal uŜytkowy, 
zlokalizowany przy ul. Nowe Ogrody 35 w Gdańsku - na rzecz p. Danuty 
Sobociak. Sprawa WGK.II.7152.3.9.2013.MZ.19751. 
 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., Ŝe lokal przy ul. Podwale 
Staromiejskie ma powierzchnię 135 m2, i najemca tego lokalu chce wynająć 
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mniejszy lokal o powierzchni 65 m2 przy ul. Nowe Ogrody. Oba lokale są 
przystosowane do prowadzenia usług w zakresie fryzjerstwa. W związku równieŜ z 
tym, Ŝe na ul. Podwale Staromiejskie miasto chciałoby lokal ten inaczej 
zagospodarować, przeznaczając go m.in. na przeniesienie NZOZ z ul. Kaletniczej, 
w związku z tym teŜ w interesie miasta.  
 
W związku z obopólną korzyścią, z jednej strony odciąŜenia najemcy z opłat za 
duŜy metraŜ, jak teŜ miasto będzie mogło w zamierzony sposób zagospodarować 
lokal po najemcy przy ul. Podwale Staromiejskie. Lokal ten, tak jak mówiłam 
zostanie wykorzystany na inne cele, no i w związku tym w imieniu Pana Prezydenta 
proszę o pozytywną opinię w sprawie wymiany najmowanego lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Podwale Staromiejskie 62/68 BC na wolny prawnie i 
fizycznie lokal uŜytkowy, zlokalizowany przy ul. Nowe Ogrody 35 w Gdańsku - na 
rzecz p. Danuty Sobociak. Wniosek, znak WGK.II.7152.3.9.2013.MZ.19751 z dnia 
21.01.2013r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
                                                    
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
przeszedł do głosowania. 

 
 
Ustalenia:   Opinia Komisji 
 
 Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zamiany najmowanego lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Podwale Staromiejskie 62/68 BC w 
Gdańsku na wolny prawnie i fizycznie lokal uŜytkowy, zlokalizowany przy ul. 
Nowe Ogrody 35 w Gdańsku - na rzecz p. Danuty Sobociak.  

 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zamiany najmowanego lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Podwale Staromiejskie 62/68 BC w 
Gdańsku na wolny prawnie i fizycznie lokal uŜytkowy, zlokalizowany przy ul. 
Nowe Ogrody 35 w Gdańsku - na rzecz p. Danuty Sobociak. Opinia Nr 43-
1/256/11/2013 

 

 
Punkt – 7.6. 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie Dalszego uŜyczenia 
lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Szerokiej 121/122 w Gdańsku – na 
rzecz Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego na okres kolejnych 2 lat, tj. do dnia 
28 lutego 2014 r. Sprawa WGK.II.7152.1.10.2013.MZ.19757 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
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Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., Ŝe z przykrością musi 
powiedzieć, w imieniu Pana Prezydenta i zgodnie z dekretacja na wniosku 
wycofujemy z procedowania ten wniosek. A to jest z tego względu, Ŝe niestety przy 
ul. Szerokiej 121/122 budynek był w rewindykacji i właśnie dzisiaj dowiedzieliśmy 
się, Ŝe nasza apelacja została oddalona. Wniosek, znak 
WGK.II.7152.1.10.2013.MZ.19757 z dnia 21.01.2013r. stanowi załącznik nr 12 
do protokołu. 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. 
Czyli ten budynek przy Szerokiej 121/122 m.in. ze sklepem tekstylnym na rogu 
miasto będzie musiało zwrócić właścicielowi, czyli trzeba wypróŜnić ten budynek. 
 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Niestety tak. Uzasadnienia jeszcze nie mamy. Co prawda jest publikacja, ale 
jeszcze nie mamy przesłanego uzasadnienia. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Tam była teŜ jeszcze jakaś fundacja. 
 
Radny Dariusz Słodkowski – członek Komisji 
Tak. Sprawa ta trwała dosyć długo, dlatego ten budynek nie był remontowany. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Jest wyrok sądu, Ŝe miasto przegrało sprawę? 
 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Tak. Sąd oddalił naszą apelację. W związku z tym budynek jest prywatny i w tej 
sytuacji wniosek o uŜyczenie lokalu dla Teatru Szekspirowskiego jest 
bezprzedmiotowy, nie moŜemy wnioskować o dalsze uŜyczenie, bo lokal nie jest 
przedmiotem własności, jako gminy. 
                                                

Ustalenia Komisji: 
  
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czyli tego wniosku nie opiniujemy i wystosujemy do Prezydenta 
pismo takie, Ŝe z uwagi na przekazaną informację przez Panią Barbarę Majewską – 
Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej o zakończonym postępowaniu 
rewindykacyjnym nieruchomości połoŜonej w Gdańsku przy ul. Szerokiej 121/122 - 
wniosek o dalsze uŜyczenie lokalu uŜytkowego na rzecz Gdańskiego Teatru 
Szekspirowskiego stał się bezprzedmiotowy. Pismo BRMG-KPGiM-III.0012.1-
20.2013. (wch.:1-7.2013) EWD.30604 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 
Punkt – 8. 

Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji za 2012 rok. 
Przedstawia: Radny Piotr Dzik - Przewodniczący Komisji 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Szanowni radni. Przesłany został Państwu drogą elektroniczną projekt 
sprawozdania z prac Komisji za 2012 rok.  
 
Czy są jakieś uwagi, zastrzeŜenia do sprawozdania?  
 
Nie ma uwag, zatem przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia Komisji: 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z prac Komisji za rok 2012. 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z 
pracy Komisji za rok 2012. Sprawozdanie za 2012 rok stanowi załącznik nr 14 
do protokołu. 

 
 
 

Punkt – 9. 
Przyjęcie planu pracy Komisji na 2013 rok. 
Przedstawia: Radny Piotr Dzik - Przewodniczący Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Szanowni radni. Przesłany został Państwu drogą elektroniczną projekt planu pracy 
Komisji na 2012 rok. Proszę o zgłaszanie uwag, tematów. 
 
Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Zaproponowałem Panu przewodniczącemu zaproszenie przedstawiciela spółki 
BioBaltica, którą kiedyś miasto Gdańsk współzakładało. Słyszałem, ze podobno 
ciekawe tam się rzeczy dzieją. Ona w tej chwili ma swoją siedzibę na Trzech 
Lipach, a więc w obiekcie tam gdzie byliśmy i być moŜe jeszcze zawitamy. Przez 
chyba dwa lata jakoś ta spółka nie mogła ruszyć, a ponoć ma się, czym pochwalić, 
więc dobrze byłoby ten temat do pracy Komisji wprowadzić. Udziały w tej spółce 
ma Wojewoda, miasto Gdańsk, Politechnika Gdańska, Uniwersytet Gdański i 
Uniwersytet Medyczny. 
 
Radny Dariusz Słodkowski – członek Komisji 
Oni przez dwa lata nie dostawali grantów, tzn. środków unijnych? 
 
Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Starali się. Słyszałem, Ŝe mają bardzo ciekawe rzeczy do powiedzenia, Ŝe chętnie 
by to nawet na sesji pokazali, więc moŜe miasto ma się, czym pochwalić? Dobrze 
byłoby przy okazji wizyty w Naukowym Parku Technologicznym, albo zaprosić na 
posiedzenie Komisji, np. przy okazji sprawozdaniach spółek, kiedy ma Komisja ten 
temat. Pamiętam, Ŝe wahaliśmy się z tym tematem na sesji i teraz warto by to 
zweryfikować. 
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Drugi temat to Zakład Utylizacyjny i tu proponuję ten temat jak najszybciej. 
Chodzi o kwestię sortowni. Temat taki ogólny na temat gospodarki odpadami i 
tego, co w tej chwili jest i perspektywy ZU. Natomiast drugi raz Zakład 
Utylizacyjny pod koniec roku, w kwestii budowy spalarni. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Jeśli chodzi o Zakład Utylizacyjny, to moja propozycja jest taka, Ŝeby zaprosić ich 
tu a gdy będzie ten drugi temat, to pojedziemy do Zakładu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Zakład Utylizacyjny zaprosimy jeszcze przed terminem uchwalania uchwał w 
zakresie gospodarowania odpadami komunalnymi, bo sortownia wiąŜe się z 
kosztami. Przyjąłem ten temat. Proponuje 12 lutego 2013 roku. Jakie jeszcze 
tematy? 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Zgłaszam 3 tematy. Pierwszy na 12 marca 2013 roku. Chciałbym, Ŝebyśmy się 
spotkali z nowym Zarządem Morskiego Portu Gdańsk. W lutym ma być postępowanie 
konkursowe na Prezesa rozstrzygnięte. 
 
Paweł Czerniewski – członek Komisji 
MoŜe jeszcze nie być rozstrzygnięcia. 
 
Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
To przesuniemy w czasie.  
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
To pierwszy temat. Tym bardziej, Ŝe te inwestycje, które nam przedstawiano, to 
wiem, Ŝe tam zaszła dosyć radykalna zmiana w portowych inwestycjach. 
 
Następny temat, to Ŝebyśmy się wybrali na inwestycje, które jeszcze prowadzi 
Spółka Gdańskie Inwestycje Komunalne, np. Europejskie Centrum Solidarności, 
Tunel pod Martwą Wisłą. To będzie posiedzenie w terenie. Proponuje 11 czerwca 
2013 roku.  
 
Proponuję teŜ, abyśmy 9 kwietnia odbyli wyjazdowe posiedzenie w 
Międzynarodowych Targach Gdańskich, w ich nowej siedzibie na ul. śaglowej. 
Omówimy sobie temat bieŜącej działalności MTG oraz sprawa sprzedaŜy gruntu po 
dawnej siedzibie MTG na Beniowskiego, i co się dzieje w ich siedzibie, bo wiem, Ŝe 
tam wiele nowych podmiotów w tej siedzibie się znalazło oraz przy okazji 
zaprosilibyśmy przedstawiciela spółki Arena Gdańsk Operator, który ma siedzibę po 
sąsiedzku.  
 
Centrum Zarządzania i Sterowania Ruchem Drogowym Tristan. Proponuję 
wyjazdowego posiedzenie, przy ul. Wyspiańskiego 9a. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dobrze. Będzie to temat jak sobie radzą, czyli działalność bieŜąca i 
perspektywiczna. Do Centrum Zarządzania i Sterowania Ruchem Drogowym 
wybierzemy się 10 września. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji 
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Mamy jeszcze okienko w listopadzie, więc proponuję Park Naukowo-
Technologiczny. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dobrze. Czy dalej zostajemy przy terminie II i IV wtorek, godz.15.00? 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji 
Tak. Są to dobre terminy i godzina. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Proponuję temat promu, gdy będziemy w Zarządzie Morskiego Portu Gdańsk. 
Zgłaszam teŜ temat SNG, który miał się odbyć w zeszłym roku po wybraniu nowego 
prezesa, ale wówczas mieliśmy napięty terminarz i w końcu tego posiedzenia nie 
odbyliśmy. Proponuję II wtorek maja. 
Dziękuję, więcej tematów nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia Komisji: 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji za rok 2013 z 
wniesionymi przez członków Komisji tematami. 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za – jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji na rok 2013. 
Plan pracy Komisji na rok 2013 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 
Punkt – 10. 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Dzisiejszy porządek obrad został wyczerpany. Więcej spraw z 
mojej strony nie ma. Ze strony członków Komisji teŜ nie widzę. Dziękuję bardzo za 
czynny udział w posiedzeniu. Zamykam posiedzenie. Na tym posiedzenie zostało 
zakończone – godz. 16,45. 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

Protokół sporządziła: 
 
ElŜbieta Wajs- Deyck 
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Opinie i inne sprawy przyjęte na posiedzeniu Komisji 
 
 
BRMG- KPGiM – III-12-1-21.46253                               Gdańsk, 13 lutego 2013 roku 
 
 

                                 Pan Bogdan Oleszek 
                                 Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
 
 
                    Komisja na posiedzeniu w dniu 29 stycznia 2013 roku rozpatrywała 
sprawę skargi Pani Eugenii Garnowskiej skierowaną przez Pana do Komisji do 
rozpatrzenia.  
 
W związku z tym, Ŝe na posiedzeniu Komisji  padały zarzuty wobec Pana 
Przewodniczącego o niezachowaniu przez Pana procedur skargowych, Komisja 
postanowiła przesłać wyciąg z protokołu oraz dokumenty, które zostały skierowane 
do Komisji. 
 
Komisja przekazała dokumenty i wyciąg z protokołu do analizy mecenasowi 
Andrzejowi Bodakowskiemu w dniu 6 lutego 2013 roku. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.1-8.2013.EWD.29412 
Sprawa: BRMG - S.0006.8.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 
 

Opinia Nr 43-1/246/1/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 stycznia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zatwierdzenia projektu „Z 
angielskim i ICT na Ty” – druk nr 774. 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Pana Rolanda Budnika – Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy w Gdańsku, Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 774. 
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Przewodniczący 

Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 
 

Piotr Dzik 
 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III. 0012.1-9.2013.EWD.29437 
Sprawa: BRMG - S.0006.9.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 
 

Opinia Nr 43-1/247/2/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 stycznia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia do realizacji 
rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie uŜytecznych 
na 2013 rok w mieście Gdańsku – druk nr 775. 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Pana Jarosława Formelę – Zastępcę Dyrektora Wydziału 
Polityki Społecznej, Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 775. 
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Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III. 0012.1-10.2013.EWD.29458 
Sprawa: BRMG - S.0006.11.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 
 

Opinia Nr 43-1/248/3/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 stycznia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków 
udzielania bonifikat oraz wysokości stawek procentowych bonifikaty od opłaty z 
tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości – druk nr 777. 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Pana Tomasza Lechowicza – Dyrektora Wydziału Skarbu 
oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 7 głosami za – 
jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w 
druku nr 777. 
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Przewodniczący 

Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 
 

Piotr Dzik 
 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III. 0012.1-11.2013.EWD.29490 
Sprawa: BRMG - S.0006.7.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 
 

Opinia Nr 43-1/249/4/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 stycznia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia jednostkowej 
stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych Samorządowy Zakład BudŜetowy  
w Gdańsku na 2013 rok – druk nr 773. 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Pana Dimitrisa T. Skurasa – Dyrektora Wydziału 
Gospodarki Komunalnej, Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 773. 
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Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III. 0012.1-12.2013.EWD.29521 
Sprawa: BRMG - S.0006.18.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 
 

Opinia Nr 43-1/250/5/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 stycznia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przejęcia przez Miasto 
Gdańsk od Miasta Sopot zadania bezpłatnego transportu i opieki w czasie 
przewozu dzieci zamieszkujących w Mieście Sopot do Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących Nr 6 w Gdyni – druk nr 784. 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Pana Jerzego Jasińskiego – Zastępcę Dyrektora Wydziału 
Edukacji, Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez 
poprawek, zawarty w druku nr 784. 
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Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III. 0012.1-13.2013.EWD.29550 
Sprawa: BRMG - S.0006.21.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 
 

Opinia Nr 43-1/251/6/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 stycznia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zatwierdzenia taryfy 
obowiązującej na terenie dzielnicy przemysłowej Kokoszki oraz osiedla 
mieszkaniowego przy ul. Fundamentowej w Gdańsku – Kokoszkach wraz z terenami 
przyległymi dla odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków świadczonych przez Przedsiębiorstwo Usług 
Energetycznych i Komunalnych „UNIKOM” Spółka z o.o. w Gdańsku - druk 787 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Pana Dimitrisa T. Skurasa – Dyrektora Wydziału 
Gospodarki Komunalnej oraz przeprowadzonej dyskusji, 
Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie 
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zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, 
zawarty w druku nr 787. 
 

 
Przewodniczący 

Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 
 

Piotr Dzik 
 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III.0012.1-14.2013. (wch.:1-2.2013) EWD.29609 
 
Sprawa: WGK.II.7152.1.140.2012.JM.3832 
z dnia 31 grudnia 2012 roku. 
 
 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 

Opinia Nr 43-1/252/7/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 stycznia 2013 roku 
 
 
do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Wita Stwosza 73 w Gdańsku – na rzecz 
Gdańskiego klubu Płetwonurków „Neptun”. 

====================================================== 

 
  
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Barbarę Majewską - Zastępcę Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej, Komisja - 6 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie 
zaopiniowała wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego 
uŜyczenia lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Wita Stwosza 73 
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w Gdańsku – na rzecz Gdańskiego klubu Płetwonurków „Neptun” – na 
okres kolejnych dwóch lat.  
  
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III.0012.1-15.2013. (wch.:1-3.2013) EWD.29667 
 

Sprawa WGK.II.7152.1.5.2013.JW.5894 
z dnia 07 stycznia 2013 roku. 
 
 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 

Opinia Nr 43-1/253/8/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 stycznia 2013 roku 
 
 

do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przepisania uprawnień 
do lokalu uŜytkowego - garaŜu komunalnego nr 66, połoŜonego                                 
przy ul. Wyzwolenia 50 I/50 II w Gdańsku – na rzecz Pani Anny 
Rostkowskiej.  

====================================================== 

 
  
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Barbarę Majewską - Zastępcę Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej, Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie 
zaopiniowała wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
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przepisania uprawnień do lokalu uŜytkowego - garaŜu                     
komunalnego nr 66, połoŜonego przy ul. Wyzwolenia 50I/50II                     
w Gdańsku – na rzecz Pani Anny Rostkowskiej. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III.0012.1-16.2013. (wch.:1-4.2013) EWD.29785 
 

Sprawa WGK.II.7152.1.7.2013.JM.17831 
z dnia 18 stycznia 2013 roku. 
 
 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 

Opinia Nr 43-1/254/9/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 stycznia 2013 roku 
 
 

do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie 
najemcy w umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. 
Dmowskiego 15 w Gdańsku – na rzecz pani Anety Zielenkiewicz.  

====================================================== 

 
  
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Barbarę Majewską - Zastępcę Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej, Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie 
zaopiniowała wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po 
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stronie najemcy w umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego 
przy ul. Dmowskiego 15 w Gdańsku – na rzecz pani Anety Zielenkiewicz.  
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
BRMG-KPGiM-III.0012.1-17.2013. (wch.:1-6.2013) EWD.29860 
 

Sprawa WGK.II.7152.1.8.2013.MZ.19744 
z dnia 21 stycznia 2013 roku. 
 
 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 

Opinia Nr 43-1/255/10/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 stycznia 2013 roku 
 
 

do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie 
najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Stryjewskiego 23 w Gdańsku polegającej na 
dopisaniu wspólnika – p. Marioli Jankowskiej.  

====================================================== 

 
  
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Barbarę Majewską - Zastępcę Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej, Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie 
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zaopiniowała wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po 
stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Stryjewskiego 23 w Gdańsku polegającej na 
dopisaniu wspólnika – p. Marioli Jankowskiej.  
  
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III.0012.1-18.2013. (wch.:1-5.2013) EWD.29923 

 
Sprawa WGK.II.7152.3.9.2013.MZ.19751. 
z dnia 21 stycznia 2013 roku. 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 

Opinia Nr 43-1/256/11/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 stycznia 2013 roku 
 
 

do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zamiany najmowanego 
lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Podwale Staromiejskie 
62/68 BC w Gdańsku na wolny prawnie i fizycznie lokal uŜytkowy, 
zlokalizowany przy ul. Nowe Ogrody 35 w Gdańsku - na rzecz p. Danuty 
Sobociak.  

====================================================== 

 
  
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Barbarę Majewską - Zastępcę Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej, Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie 
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zaopiniowała wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zamiany 
najmowanego lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Podwale 
Staromiejskie 62/68 BC w Gdańsku na wolny prawnie i fizycznie lokal 
uŜytkowy, zlokalizowany przy ul. Nowe Ogrody 35 w Gdańsku - na rzecz 
p. Danuty Sobociak.  
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG – KPGiM - III.0012.1 – 19.2013.EWD.30366 
 
Sprawa: BRMG - S.0006.17.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 

 
 
 
Dotyczy: projektu uchwały Rady zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-
2040 - druk nr 783. 

======================================================= 
 
 

            Uprzejmie informuję Pana Przewodniczącego, Ŝe 
skierowany przez Pana przedmiotowy projekt uchwały do 
zaopiniowania przez Komisję nie był przeze mnie 
wprowadzony do porządku obrad Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej RMG, zwołanej na dzień 29 stycznia 
2013 roku, poniewaŜ w ww. projekcie uchwały nie było 
proponowanych zmian z zakresu działania Komisji. 
 

 



 31

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej  

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Prezydent Miasta Gdańska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III.0012.1-20.2013. (wch.:1-7.2013) EWD.30604 

 
Sprawa WGK.II.7152.1.10.2013.MZ.19757 
z dnia 21 stycznia 2013 roku. 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 
 

Dotyczy: wniosku w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Szerokiej 121/122 w Gdańsku – na 
rzecz Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego na okres kolejnych 2 
lat, tj. do dnia 28 lutego 2014 r. 

======================================================= 

 
  
             Uprzejmie informuję Pana Prezydenta, Ŝe w dniu 29 stycznia br. 
zgodnie z przyjętym porządkiem obrad Komisja rozpatrywała ww. 
wniosek.  
Z uwagi na przekazaną informację przez Panią Barbarę Majewską – 
Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej o zakończonym 
postępowaniu rewindykacyjnym nieruchomości połoŜonej w Gdańsku  
przy ul. Szerokiej 121/122 - wniosek o dalsze uŜyczenie lokalu 
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uŜytkowego na rzecz  Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego stał się 
bezprzedmiotowy. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 


